
   
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 24.4.2024 v zasedací místnosti 

obecního úřadu v Kruhu  

 

přítomni: 6 členů zastupitelstva  

Ivana Horáčková, Jindřich Vancl, Iveta Jeriová, Roman Kužel, Ladislav Pršala, Jiří Sedláček  

 

2 občané  

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,20  

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné, omluvil Evu Loukotovou z 

pracovních důvodů a konstatoval, že je přítomno tolik zastupitelů, aby bylo zasedání 

usnášeníschopné.  

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl, ověřovateli zápisu navrženi: Roman Kužel a Ladislav 

Pršala  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček  

/ proti: 0, zdržel se: 0)  

 

program zasedání  

 

1) Seznámení s programem zasedání  

2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3) Projednání možnosti zhodnocení finančních prostředků obce termínovaným vkladem  

4) Projednání Rozpočtového opatření č. 2/2024  

5) Informace k podání žádosti k obecnímu úřadu na pokácení stromů na p.p.č. 188/5, 168,  

181, 1214/6, 188/2, 188/1 a 1038/11  

6) Usnesení  

7) Závěr  

 

1)Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, další doplňující bod nebyl navržen  

a programu bylo hlasováno  

 

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček  

/ proti: 0, zdržel se: 0)  

 

2) Kontrola usnesení z minulého zasedání. Smlouva o věcném břemeni s ČEZ je podepsána,  

 

Veřejnoprávní smlouva o příspěvku na pečovatelskou službu s městem Jilemnice je podepsána, 

další usnesení jsou průběžně plněna  

 

3) Projednání možnosti zhodnocení finančních prostředků obce termínovaným vkladem - Komerční 

banka nabízí termínovaný vklad na 3 měsíce, nic moc lepšího a už vůbec ne na delší čas není a třeba 

už ani nebude. Nabídka Komerční banky ke dni 19.4. je Termínovaný vklad s úrokem 4,5 %  

na 3 měsíce p.a („per annum“, úrok za 1 rok – standardní formát uvádění úrokových sazeb  

pro spoření a úvěry = zisk před zdaněním je 67.500- Kč) nebo na 6 měsíců s úrokem 4 % (zisk  



před zdaněním je 120.000- Kč). ČNB avizuje snižování úrokové sazby. Na konci června se nám 

„vrátí“ na účet 12.000.000 a jestli bude ještě něco dalšího, tak to můžeme zkusit dál. Návrh na 

uložení uvedené sumy je po důkladném zvážení aktuální finanční potřeby obce. Uvidíme, každá 

koruna dobrá. Zastupitelstvo se nakonec dohodlo, že obec uloží 3.000.000,- Kč na termínovaný 

vklad na půl roku s úrokem 4 % a 3.000.000,- Kč na termínovaný vklad na půl roku s úrokem 4,5 

%. Dále starosta navrhl, aby zastupitelstvo schválilo, že může ústním souhlasem zastupitelstva 

uzavírat nové smlouvy o zhodnocení finanční hotovosti obce bez jeho schválení na veřejném 

zasedání. O návrzích (termínovaný vklad a právo starosty na uzavření nové smlouvy o 

termínovaném vkladu bez schválení usnesením) bylo hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček  

/ proti: 0, zdržel se: 0)  

 

4) Projednání Rozpočtového opatření č. 2/2024 – na položce příjmů je daň z příjmů obce ( tj. taková 

ta položka s „převodem“ sami sobě), vratka od ČPP za pojistné plnění (Kamiq) a po schválení 

uložení peněz na termínovaný vklad doplníme o 6.000.000,-Kč. Příjmy tedy budou 87.739,- Kč. Na 

položce výdajů je rozdíl účelové dotace na udržení provozu obchodu a hostince proti rozpočtu, 

příspěvek svazku, doplňující pojištění majetku obce, daň z příjmů (stejně jako u příjmů „sami 

sobě“) a doplnění 6.000.000,- Kč na termínovaný vklad. Výdaje tedy budou 71.041,55 Kč. 

Financování bude - 16.697,45 Kč. Po vysvětlení bylo o doplněném rozpočtovém opatření č.2/2024 

hlasováno  

 

(hlasování: /6 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček  

/ proti: 0, zdržel se: 0)  

 

5) Informace k podání žádosti k obecnímu úřadu na pokácení stromů na p.p.č. 188/5, 168, 181, 

1214/6, 188/2, 188/1 a 1038/11 – byl tady člověk ze životního a taky arborista, který tu pro nás 

udělal spoustu práce (třeba prořezy památných lip, stromů v aleji okolo silnice na Roztoky, prořez 

aleje ke hřbitovu, kompletní posouzení stavu všech stromů po vesnici atd. Na posouzení stavu 

stromů se celkově dokázali shodnout.  

Jiří Sedláček předložil zastupitelům výsledek jakéhosi posudku: Smrky vedle bytovky jsou naprosto 

zdravé a stabilní, problém je v tom, že jsou špatně prořezávány a tím i je znehodnocen jejich vzhled. 

Tady by asi s pocením za těchto okolností problém neměli. Smrky před sokolovnou  

i v parku za hasičárnou jsou také zdravé a stabilní, a navíc moc hezké. Jsou ještě relativně mladé, 

takže kácení je zbytečné a pro vzhled obce i destruktivní (cituji slova obou pánů). Stromy  

na kurtech jsou kromě smrku uprostřed naprosto v pořádku. Smrk je znehodnocen špatnými zásahy, 

proto ho navrhují porazit, ostatní jsou stabilní a pevné (tedy i všechny borovice, další smrk i bříza). 

Tuje nehodnotí, je to pro ně jakýsi „plevel“. Smrk na koupališti jasně pryč. A jasan u hospody 

raději beze slov a pryč. Na kácení je čas, konečné rozhodnutí se znovu odloží na další zasedání  

 

Diskuze:  

Jiří Sedláček – je zpracován projekt na vodovod a kanalizaci pro DUR a na jeho základě byla  

vyhlášena výzva na zpracování dalších projektů pro dokumentaci pro provedení stavby  

a pro stavební povolení. Výzva pro podání nabídek má termín do 29. května. Termíny  

pro zpracování Projektu pro provedení stavby je 8 měsíců a pro stavební povolení  

je dalších 6 měsíců. No a potom budeme už řešit „jenom“ dotace a vlastní financování  

celé akce (úvěry atd.) a také výběrové řízení na zhotovitele celé stavby. Pokud budou  

občané chtít projekt vidět v papírové podobě, tak se můžou přijít podívat na obecní úřad.  

                    - pracuje se také na vyhlášení výzvy pro podání nabídek na zhotovení  

fotovoltaiky na obecním úřadu, stejně tak i na požádání o dotaci na fotovoltaiku  

na sokolovně. V obou případech je žadateli nejdříve přidělena dotace „vyčíslená“  

v % a až potom se podle nejlepší nabídky řeší její výše v Kč. Na obecní úřad  



ji už jak bylo zmíněno na minulém zasedání máme přidělenou  

                 - stále také čekáme na rozhodnutí k žádosti o dotaci na úpravu zařízení  

pro třídění odpadů v obci 

  


